
اینقطاربهایذهنمیرسد!
پروژه قطار اهواز- ایذه- اصفهان، یکی از فازهای راه آهن 
بختیاری است که می گویند که بنا بوده استان خوزستان را به 

چهارمحال و بختیاری و سپس به اصفهان وصل کند. 
ایلنا نوشته مردم شهرستان ایذه با توجه به مشکلات 
زیادشان در حوزه جاده ای، آب، درمان، بیکاری و نبود 
زیرساخت، مدت هاست موضوع راه آهن را به عنوان یک 
مطالبه جدی پیگیری می کنند. اهمیت این مطالبه جمعی 
زمانی جدی تر می شود که متوجه باشیم بر اساس آمار سالیانه، 
یکی از اصلی ترین دلایل رفت و آمدهای میان اهالی شهرستان 
ایذه و در سطح کلان تر، استان خوزستان به مناطق مرکزی 
و به خصوص اصفهان، موضوع درمان و دریافت خدمات 
پزشکی است. هرچند بسیاری از این رفتن ها به دلیل خطرات 
بی شمار جاده های مواصلاتی میان خوزستان با این استان ها، 

به آرامستان های ابدی ختم می شود. 
استان خوزستان یکی از اصلی ترین مراکز توریست پذیر 
کشور است و به دلیل وجود جاذبه های بی شمار در حوزه 
طبیعی- تاریخی- مذهبی و.... هر ساله میلیون ها نفر از 
داخل و خارج کشور از این جغرافیای تاریخی- طبیعی دیدن 

می کنند. 
کارشناسان بر این باورند که حمل ونقل ریلی از نظر 
تصادفات و خرابی ها، فوق العاده ایمن است؛ این بدان معناست 
که ایمنی مسافران و بارهای مسافری از طریق راه آهن به طور 
کلی بیشتر از سایر وسایل حمل ونقل زمینی است. سفر با قطار 
و انتخاب مسافرت ریلی به مسافران اجازه می دهد تا مناظر 
باورنکردنی را مشاهده کنند. کما اینکه حمل ونقل با قطار چه 
از طریق کوهستان و چه در امتداد ساحل اجازه می دهد تا 

گردشگران مناظر زیبایی را از پنجره ها مشاهده کنند. 
با این شرایط و با توجه به میزان جابه جایی بار از معادن 
استان های یزد، کرمان و خراسان جنوبی به خوزستان و از 
سوی دیگر وجود منطقه ویژه پتروشیمی و بندر امام خمینی 
در خوزستان و این که راه آهن لرستان به دلیل موضوعات و 
محدودیت های ابنیه فنی امکان توسعه و دوخطه شدن را 
ندارد )صرفه اقتصادی ندارد( لذا موضوع احداث مسیر ریلی 
اهواز- ایذه- اصفهان یکی از حیاتی ترین پروژه های شبکه 
ریلی کشور است و این مهم اگر به عنوان یک اولویت و به 
سرعت در دستور کار قرار گیرد، بخش عمده ای از مشکلات 

استان خوزستان را تسهیل خواهد کرد. 

صنعتگراناصفهانچشمانتظارتوریست
مسئولان در اصفهان در حالی از مسئولان کشوری و جهانی 
به مناسبت هفته صنایع دستی دعوت کردند تا در هتل عباسی 
برای این هفته سخن سرایی کنند که بجز وعده چیزی نداشتند.  
در نشست خبری مدیرکل صنایع دستی و شهردار اصفهان آنچه 
پیرامون هفته صنایع دستی رد و بدل شد، فقط و فقط تعریف و 
تمجید دو مسئول از هم بود. روز گذشته نیز اجلاس شهرداران 
شهرهای جهانی صنایع دستی با حضور وزیر صنایع دستی و 
گردشگری و رئیس شورای جهانی صنایع دستی و مسئولان 
استانی و شهری اصفهان برگزار شد که خروجی اش تنها ارائه 
وعده، اشاره به فرصت های خوب بازار صنایع دستی و کارها و 
اتفاقات خوبی که قرار است در آینده رقم بخورد بود.  نکته مهم 
و خلاء این برنامه ها پرداختن به وضعیت صنایع دستی شامل 
قیمت مواد اولیه، دستمزد نیروی کار ماهر، هزینه اجاره بهای 
کارگاه و فروشگاه ها و از همه مهم تر نبود توریست به معنای 
واقعی بود.  علی قاسم زاده، شهردار اصفهان که از سال گذشته به 
عنوان دبیر شهر جهانی صنایع دستی انتخاب شده است، حتی 
در نشست خبری هفته صنایع دستی از مراودات مالی این صنعت 
در اصفهان خبر نداشت و در جواب خبرنگار ایلنا که پرسید: 
میزان درآمد اصفهان از فروش صنایع دستی چقدر است؟ گفت: 

اطلاعی ندارم و مسئولان این حوزه باید پاسخ دهند. 

آرمان ملی:  70 هزار کودک کار در خیابان های تهران وجود 
دارند! و این آماری است که خود مدیران و مسئولان شهر به آن 
اذعان دارند. سوده نجفی که حالا رئیس کمیته سلامت شورای 
شهر تهران است با اعلام این آمار، گفته »آمار کودکان کار در 
کشور و به ویژه در شهر تهران روز به روز در حال افزایش است.«

او در جریان یکصد و پنجاه و سومین جلسه شورا، یکی از 
مشکلات شهر تهران را کودکان خیابان و کار آن دانسته و 
گفته »حضور آنها در خیابان ها مشکلاتی برای شهروندان 
ایجاد می کند!« همین طور اشاره کرده کودکان کار و خیابان 
»با آزارهای متعدد روبه رو هستند و دچار مشکلات جسمی و 

روحی می شوند.« 
نجفی، ساماندهی کودکان کار را فعالیت نهادهایی همچون 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی، شهرداری، سازمان بهزیستی کشور، وزارت 
آموزش و پرورش و دیگر دستگاه ها ذکر کرده و البته گفته یک 
نهاد مشخص و رسمی در زمینه ساماندهی کودکان کار معرفی 
نشده است. این عضو شورای اسلامی شهر تهران در تذکر خود 
پرسیده چرا اجازه ورود اتباع خارجی به عنوان کودکان کار داده 
می شود؟ و خواستار مقابله با ورود کودکان کار خارجی و برخورد 

قاطعانه با باندهای کودکان کار در تهران شده. 
    اجاره 3۰ نفری واحدهای ۴۰ تا ۵۰ متری

اما آمار معضلات و مشکلات شهر تنها به خانم نجفی محدود 
نمی شود. یک عضو دیگر شورای شهر تهران هم روز گذشته با 
به کار بردن اصطلاح خانه دودی، آماری از آن ها و اتباع بیگانه و 
اجاره های عجیب و غریب خبر داده و گفته این افراد انواع امراض 
را وارد ایران و این محلات کرده اند و مردم نگران فرزندان خود 
هستند! منظور او از خانه دودی خانه هایی هستند که در آن افراد 

به استعمال مواد مخدر مشغول هستند. 
ناصر امانی گفته: ۳7 مورد از خانه های دودی که اکثراً اتباع 
بیگانه در آن ساکن هستند، از سوی شهرداری در منطقه ۱۵ 
شناسایی شده است. او هم در یکصد و پنجاه و دومین جلسه 
شورای اسلامی شهر تهران ضمن ارائه گزارش محله گردی از 
شوش در منطقه ۱۵ با بیان اینکه بخشی از مشکلات این محله 
ناشی از قرار گرفتن در مرز است، ادامه داده: معمولاً مشکلات 

این محله از دید شهرداران دو منطقه مغفول می ماند. 
عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر تهران 
با بیان اینکه نام میدان شوش نه تنها برای تهرانی ها بلکه برای 
مردم دنیا معروف است، اضافه کرده: این میدان در چهار دهه 

اخیر میدان مرکزی جنوب شهر تهران بوده و ۳۸ هزار نفر در 
محله شوش زندگی می کنند. 

امانی همچنین گفته: ۶0 درصد این ناحیه را بافت فرسوده 
به خود اختصاص داده اما با این وجود، حضور اتباع بیگانه از 
مشکلات این منطقه بوده و ۵0 درصد ساکنان اتباع بیگانه 
هستند.  او با بیان اینکه اجاره واحدهای ۴0 تا ۵0 متری توسط 
۳0 نفر اجاره مسکن را به شدت افزایش داده است، یادآور شده: 
این افراد انواع امراض را وارد ایران و این محلات کرده اند و مردم 

نگران فرزندان خود هستند. 
عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر تهران 
همچنین تصریح کرد: ۳7 مورد از خانه های دودی که اکثراً 
اتباع بیگانه در آن ساکن هستند از سوی شهرداری شناسایی 

شده است. 
او با بیان اینکه در این محله شبانه زباله ها از زباله گردان 
خریداری می شود، گفته: باید فکر اساسی برای حل مشکل 
مردم این محله و سایر محلات مرکزی شهر تهران انجام دهند. 

امانی با بیان اینکه با ابلاغ ضوابط جدید از سوی شهرداری، 
نوسازی بافت فرسوده با شیب ملایمی در حال انجام است، 
یادآور شده: هزار و ۸00 معبر بن بست در این ناحیه وجود دارد 

که ۳00 معبر آن در محله شوش است. 
عضو کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر تهران در 
ادامه افزوده: عوارض صدور پروانه در بافت فرسوده رایگان است 
اما مبلغی تحت عنوان تدوین ضوابط شهر به میزان 70 میلیون 

تومان اخذ می شود. 
او با بیان اینکه سد معبر از سوی بساط گستران منجر به 
مزاحمت برای مردم می شود، خاطرنشان کرده: حضور اوراق 
فروشان در محله یکی از مشکلات مردم است و کسانی که 

نتوانستند منتقل شوند از اقشار ضعیف و کم درآمد بوده اند.
امانی تأکید کرده: بوی تعفن ناشی از زباله های موجود در انهار 
یکی از مشکلاتی است که مردم با آن دست و پنجه نرم می کنند 

لذا باید لایروبی انهار در محله شوش مورد توجه قرار بگیرد. 
او با بیان اینکه از نمایندگان تهران در مجلس شورای اسلامی 
درخواست داریم که برای تصویب لایحه راه اندازی سازمان 
اقامت پیگیری لازم را داشته باشند، تصریح کرده: تصمیم گیری 
جدی برای ساماندهی معتادان متجاهر، پلمب دائمی و تخریب 
خانه های قرمز و دودی، تسهیل ضوابط نوسازی بافت فرسوده 
در پلاک های تجمیعی، انتقال اوراق فروشان به مجتمع خاوران، 
انتقال پسماند محله، تعیین تکلیف فروشگاه های شهر و روستا 

و رفاه از درخواست های مردم این محله است. 
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استان ها

اخبار کوتــــاه

 
آنتندهیموبایل

منطقه ۱۶ ته خط نازی آباد آنتن دهی موبایل همراه اول و 
ایرانسل چند هفته ای است که ضعیف است و مشکلات زیادی 
را برای مشترکین ایجاد کرده است از مسئولان همراه اول و 
ایرانسل درخواست داریم تمهیداتی بیندیشند تا مشکلات 

این مشترکین حل شود. 
عزتی از تهران 

ترمیمآسفالت
آسفالت جاده قدیم رشت- قزوین مخصوصا از رودبار به 
سمت امامزاده هاشم دارای دست انداز و بسیار نامطلوب است 
به همین دلیل رانندگان به راحتی نمی توانند تردد کنند. 
از دست اندرکاران وزارت راه و ترابری استان گیلان تقاضا 

می شود برای ترمیم و آسفالت آن اقدام کنند. 
یک شهروند ازصومعه سرا

مخزنزباله
در برخی از مکان ها که مخزن زباله تعبیه شده، کارگران 
بعد از تخلیه مخزن ها، آن ها را در محل مربوطه نمی گذارند 
و این موضوع باعث شده چون مخزن ها چرخ دارند از محل 
اصلی خارج شده و مشکلاتی را به وجود می آورند. از مسئولان 

ذی ربط تقاضای رسیدگی داریم. 
اکبری از تهران 

قراردادهایکارگران
از مسئولان وزارت کارو امور اجتماعی درخواست داریم 
نسبت به الزامی کردن ثبت قراردادهای کارگران اقدام کنند 
زیرا بیشتر کارگران در حال حاضر امنیت شغلی ندارند. لطفا 

مسئولان در این مورد رسیدگی کنند. 
محبی از تهران 

88105007
روی خط آرمان ملی

جزئیاتمعافیتوکسرخدمت
سربازاندارایفرزند

در  فراجا  عمومی  وظیفه  سازمان 
اطلاعیه ای اعلام کرد: تمامی سربازان وظیفه 
حین خدمت که دارای چهار فرزند و بیشتر 
هستند، بدون شرط سنی و سربازان وظیفه 
دارای ۳ فرزند به شرط داشتن حداقل ۴0 
سال تمام از انجام خدمت دوره ضرورت 

سربازی معاف می شوند. 
ملاک عمل برای رسیدگی به درخواست 
سربازان وظیفه اعم از سربازان عادی، امریه، 
طلاب و... سند رسمی ازدواج، شناسنامه پدر 

و تاییدیه ثبت احوال است. 
و  بررسی  از  پس  خدمتی  یگان های 
تایید مدارک و مستندات مربوطه و ثبت 
ترخیص آنان در سامانه، سربازان واجد 
شرایط را برای ثبت درخواست معافیت به 
یکی از دفاتر خدمات الکترونیک انتظامی 

پلیس۱0+معرفی می کنند. 
سازمان وظیفه عمومی فراجا پس از 
بررسی و تایید شرایط سربازان ترخیص 
شده، کارت معافیت را صادر و در صورت عدم 
احراز شرایط جهت ادامه خدمت فرد را به 

یگان خدمت معرفی می کنند. 
کارکنان وظیفه فراری در صورت داشتن 
شرایط معافیت، پس از معرفی خود به یگان 
خدمتی و بررسی مدارک، از یگان ترخیص 
و می توانند برای معافیت مذکور اقدام کنند. 
براساس گزارش سایت پلیس، همچنین 
کارکنان وظیفه متاهل حین خدمت که 
واجد شرایط معافیت نیستند می توانند علاوه 
بر دو ماه کسر خدمت تاهل برای فرزند اول 
۳ ماه کسر خدمت و برای فرزند دوم ۴ ماه و 
فرزند سوم ۵ ماه کسر خدمت بهره مند شوند. 

سیلاب،5درصدظرفیت
تالابگاوخونیراپرُکرد

فرماندار ورزنه گفت: با هدایت سه سیلاب 
به سمت تالاب، آب بسیار خوبی وارد تالاب 
گاوخونی شد که طبق گزارش اداره محیط 
زیست بیش از ۵ درصد ظرفیت این تالاب 

آبگیری شد. 
سعید رحیمی اظهار کرد: روز پنجشنبه 
هفته گذشته با توجه به استقرار سامانه 
همرفتی در منطقه و شرق استان اصفهان 
از سه جبهه شهرستانِ نایین، گردنه ملا 
احمد و کوهپایه با سیلاب مواجه شدیم که 
با توجه به هشدارهای سازمان هواشناسی و 
آمادگی که ستاد بحران ورزنه داشت و اعلام 
به موقع فرمانداری های همجوار مبنی بر 
حرکت سیل به سمت ورزنه، توانستیم سیل 

را کنترل کنیم. 
اقدامات  و  زیاد  تلاش  با  افزود:  او 
پیشگیرانه ای که انجام دادیم هر سه سیلاب 
به سمت تالاب گاوخونی هدایت شد و تنها 
خسارت های جزئی به برخی جاده های 
اداره  می طلبد  که  وارد شد  شهرستان 
راهداری سیل بندها را اصلاح کند تا اگر 

دوباره بارندگی شد خسارت به صفر برسد. 

توقفکارپزشکانمجتمع
هلالاحمر

چشم  جراحان  و  پزشکان  از  جمعی 
مجتمع درمانی بزرگ هلال احمر واقع در 

شرق تهران فعالیت خود را متوقف کردند. 
به گزارش انتخاب، آن ها در تماسی با 
این رسانه، اعلام کردند که به علت سوء 
مدیریت مجتمع دارویی درمانی هلال ایران 
و بدعهدی بیمه ها خصوصا بیمه های تأمین 
اجتماعی و ایرانیان در پرداخت بدهی خود و 
تاخیر چندین ماهه، مجتمع با سابقه بیش از 
چهل ساله در خدمت رسانی به مردم محروم 
منطقه در آستانه ورشکستگی قرار گرفته 
است و قادر به پرداخت حقوق و کارانه پرسنل 
و پزشکان خود نیست و پرداخت مطالبات 
پزشکان با تاخیر هشت ماهه مواجه  شده 
که باعث قطع همکاری پزشکان با مجموعه 
و تعطیلی بخش چشم پزشکی مجموعه 

شده است. 

افزایشسنبازنشستگی
ناعادلانهاست

عضو کارگری شورایعالی کار و نماینده 
رسمی کارگران در مذاکرات مزدی، گفت: 
جامعه کارگری به  برخی بندهای کارگریِ 
لایحه برنامه هفتم توسعه جداً اعتراض دارد؛ 
ما از دولت می خواهیم این لایحه را برگرداند 
و در بخش های مربوط به کارگران بازبینی 

جدی صورت دهد. 
افزایش سن و سابقه  به  آیت اسدی 
بازنشستگی در سند برنامه هفتم انتقاد 
می کند و می گوید: افزایش سن و سابقه 
بازنشستگی، خلاف تولید و اشتغال است؛ 
باید بدانند مردم از دل خوش دنبال زود 
بازنشسته شدن نیستند، اما وقتی محیط کار 
امن نیست، کارگر قرارداد موقت دارد، وقتی 
دستمزدها بسیار پایین است، بدیهی ست که 
نیروی کار می خواهد زود بازنشسته شود تا 
بتواند با شغل جایگزین، درآمد جایگزین 
پیدا کند؛ اینها را باید ببینند و یکطرفه به 
قاضی نروند؛ اگر در خیلی از کشورهای دنیا 
سن بازنشستگی بیشتر از ایران است، حقوق 
کارگران هم چند برابر دستمزد کارگران 

ایران است، اینها را باید با هم دید. 

 از آمار 7۰ هزارتایی کودکان کار تا اجاره 3۰ نفری 
واحدهای ۴۰ تا ۵۰ متری

خــانـــــه دودی
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واحد خانه دودی در منطقه ۱۵ تهران 
شناسایی شده؛ او از اجاره واحدهای ۴۰ 

تا ۵۰ متری توسط 3۰ نفر خبر داده

شهرداری تهران، یک ملک تاریخی را به یک سرمایه گذار واگذار کرده؛ 

 مشغول کندن زمین هستند تا آنجا را رستوران کنند
یک عضو شورای شهر تهران گفته: در حال حاضر استفاده بهینه ای از عمارت عین الدوله نمی شود و بخشی از محوطه 
این ملک تاریخی را به یک سرمایه گذار واگذار کرده اند.  میثم مظفر در یکصد و پنجاه و دومین جلسه شورای اسلامی شهر 
تهران در تذکری با اشاره به اینکه در حال حاضر استفاده بهینه ای از عمارت عین الدوله نمی شود، گفته: این عمارت بدون 

هیچ تابلو و اطلاع رسانی و بدون حضور گردشگران باقی مانده است. 
او افزوده: هفت نفر پرسنل در اتاق های این عمارت مستقر هستند این در حالی است که این عمارت می تواند مرکزی برای 

آموزش و تولید مجسمه های مفهومی و حجمی باشد و برای زیباسازی به کار گرفته شود. 
عضو شورای شهر تهران تاکید کرده: سازمان زیباسازی بخشی از محوطه این ملک تاریخی را به یک سرمایه گذار واگذار 
کرده که در حال کندن زمین و احداث سازه های فلزی برای راه اندازی یک رستوران و یا کافی شاپ است که مغایر با شرایط 
نگهداشت این بناهای تاریخی است.  مظفر با بیان اینکه مبلغ این کافی شاپ نیز جای سوال دارد؟ افزوده: انتظار داریم که 
شهرداری نیز در انعقاد قرارداد و تناسب با کاربری این محل تجدید نظر داشته باشد و برای بهره وری بیشتر و بهتر سازمان 
زیباسازی و شهروندان، برنامه ریزی کند تا از این فرصت بهتر استفاده شود.  باغ و عمارت عین الدوله از بناهای تاریخی و یکی 
از آثار ملی ارزشمند ایران است که در دوره قاجاریه احداث شد واین بنا در خیابان جمالی و در محله پاسداران در شهر تهران 
واقع شده است. این باغ- عمارت، محل اقامت ییلاقی »عین الدوله« وزیر سه دوره حساس تاریخی در دوران قاجار بوده  است.

ادامه اخبار مربوط به عدم 
رعایت حجاب در جامعه 

کارگروه 
مد و لباس 
هشدار داد؛ 
نمایشگاه 
بین المللی 
قزوین 
پلمب شد

آرمان ملی: اخبار مربوط به حجاب و 
البته وضع قوانین و صدور اطلاعیه ها و 
بیانیه ها به منظور ممانعت، پیشگیری و 
رفع آن در جامعه، تقریبا همه روزه از جانب 
مسئولین، مقام های ذی ربط، چهره ها و غیره 
به گوش می رسد. با اعلام نارضایتی برخی 
از چهره هایی که محدودیت ها و جریمه 
را کافی نمی دانستند، اصلاحاتی  نقدی 
و  شد  انجام  حجاب  و  عفاف  لایحه  در 
نظر گرفته شد  بیشتری در  جریمه های 
اما منتقدان باز هم راضی نشدند. حسین 
شریعتمداری، مدیرمسئول نشریه کیهان، 
گفت: تهیه کنندگان لایجه حجاب تصور 
می کنند مبلغ جریمه بی حجاب ها می تواند 
مانع کشف حجاب باشد؟ او پرسید آیا تامین 
این مبالغ ناچیز و حتی هزاران برابر آن برای 
زحمتی  دشمن  اطلاعاتی  سرویس های 
دارد؟ و ادعا کرد که یکی از بازداشت شدگان 
درجه چندم برای هر یک ساعت حضور 
3 دلار دریافت  بی حجاب در خیابان ها 
می کرده... و البته به نظر می رسد فشار ها 
جواب داده اند چرا که همزمان با گلایه های 
مطرح شده، یک بند دیگر به نام تبعید هم 
توسط دبیر کارگروه زیست عفیفانه به 

جریمه های بی حجابی افزوده شد. 
دوباره  و  اصلاح  این  با  همزمان  اما 
نویسی ها، فعالیت هایی هم به صورت عملی 
و زبانی به منظور هشدار در مواجهه و مقابله 
با بی حجابی توسط مسئولین و مقامات انجام 
می گیرد برای نمونه روز گذشته کارگروه 
ساماندهی مد و لباس با صدور اطلاعیه ای به 
خاطیان و مروجان ابتذال و انحراف در نظم 
ملی مد و لباس کشور هشدار داد که مراتب 
تخلفات کاملا تحت نظر و از طریق مراجع 
قضائی و ضابطین، بدون مماشات مورد 
رسیدگی قرار خواهد گرفت. در اطلاعیه 
این کارگروه آمده است: »بی شک بخشی 
از زنجیره ارزشمند مد و پوشاک کشور، 
آموزش های کاربردی و تکمیلی، رویدادها 

کارگاه های  و  طراحی  نمایشگاه های  و 
تخصصی است. کارگروه ساماندهی مد و 
لباس کشور در چارچوب قوانین و وظایف 
را  این حوزه  از  خود، نظارت و حمایت 
برعهده دارد لکن رویدادهای بدون مجوز، 
زیرزمینی و فاقد استانداردهای علمی و 
پاسخگویی و فعالیت اشخاص حقوقی بدون 
پروانه موسسه تک منظوره مد و لباس که به 
سادگی می توان از مواهب آن برخوردار بود، 
زمینه ساز تخلفات، بی نظمی و چالش های 
عمومی  فرهنگ  در  عدیده ای  فرهنگی 
کشور بوده و هست. کارگروه، ضمن تقدیر از 
همه فعالان حقیقی و حقوقی شناسنامه دار 
که مراعی قانون و احترام به جامعه هستند، 
به خاطیان و مروجان ابتذال و انحراف در 
نظم ملی مد و لباس کشور هشدار می دهد. 
مراتب تخلفات کاملا تحت نظر و از طریق 
مراجع قضائی و ضابطین محترم، بدون 
مماشات مورد رسیدگی قرار خواهد گرفت 
و بر همین اساس، به منظور صیانت از حقوق 
فعالان و موسسات محترم آموزشی، مجوز 
موارد متخلف که خصوصا در فضای مجازی 
بازنمایی غیرعرفی دارند، ابطال و از ادامه 
فعالیت جلوگیری می شود. شایان ذکر است 
عطف حمایت از اصناف محترم، هر رویداد 
و نمایشگاه طراحی و یا عرضه پوشاک که 
مجوزهای کارگروه را اخذ نکند، غیرقانونی 
است و سالن ها، واحدهای مسکونی یا اداری 
و تالارهایی که فضا در اختیار ایشان قرار 
می دهند، با پیگیری کارگروه و از طریق 
پلیس نظارت بر اماکن فراجا مورد اعمال 
قانون فوری و قاطع خواهند بود.« در پایان 
این اطلاعیه تاکید شده است که »مجوز 
مجوز  دارای  موسسات  از  یکی  فعالیت 
آموزشی که تبلیغات غیرقانونی و برخلاف 
هنجارهای اخلاقی در فضای مجازی داشته 

است متوقف می شود.« 
گفتنی است کارگروه ساماندهی مد و 
لباس کشور، مجموعه ای از هشت عضو 

حقوقی و حقیقی است که بر اساس مصوبه 
سال ۱38۵ مجلس شورای اسلامی تشکیل 
شد و ریاست آن با وزارت فرهنگ و ارشاد 
کارگروه،  این  دبیرخانه  است.  اسلامی 
وظایف و مصوبات این حوزه را اجرایی سازی 

و پیگیری می کند. 

پلمب نمایشگاه های بین المللی قزوین 
در ادامه اخبار مربوط به حجاب، عدم 
رعایت آن و برخوردهایی که در این زمینه 
و  عمومی  دادستان  می گیرد،  صورت 
انقلاب مرکز استان قزوین از پلمب محل 
قزوین  بین المللی  نمایشگاه های  دائمی 
کرد:  اظهار  رجبی  حسین  داد.  خبر 
محل  از  رسیده  گزارش های  براساس 
دائمی نمایشگاه های بین المللی قزوین که 
نمایشگاه دوچرخه، موتورسیکلت و قطعات 
یدکی در آن در حال برگزاری بود، مشاهده 
شد که تعدادی از غرفه داران ضمن پخش 
موسیقی مبتذل، شعائر دینی و اسلامی را 
رعایت نکرده و تعدادی از بازدیدکنندگان 

نیز نسبت به کشف حجاب اقدام کرده اند. 
به گزارش روابط عمومی دادگستری کل 
استان قزوین، او ادامه داد: به همین منظور 
با بررسی های صورت گرفته پرونده قضائی 
در یکی از شعب دادسرای قزوین تشکیل و 

با حکم قضائی این نمایشگاه پلمب گردید. 
این مسئول گفت: همچنین با توجه به 
گزارش مردمی مبنی بر کشف حجاب و 
معترض  بیماران  به  پرسنل  بی احترامی 
در یک مرکز ساخت ارتز و پروتز )ساخت 
اندام های مصنوعی( در شهر قزوین، این 

مرکز نیز با حکم قضائی پلمب شد. 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
افزود: دستگاه قضائی  قزوین همچنین 
براساس قوانین جاری کشور با صنوف و 
مشاغلی که با اقدامات خود ارزش های دینی 
و اخلاقی جامعه را زیر پا بگذارند، بدون 

اغماض برخورد خواهد کرد. 

مجوز فعالیت یکی از 
موسسات دارای مجوز 
آموزشی که تبلیغات 
غیرقانونی و برخلاف 
هنجارهای اخلاقی در 
فضای مجازی داشته 
است متوقف  شد

گفته شده در نمایشگاه 
بین المللی قزوین، تعدادی 
از غرفه داران ضمن 
پخش موسیقی مبتذل، 
شعائر دینی و اسلامی را 
رعایت نکرده و تعدادی 
از بازدیدکنندگان نیز 
نسبت به کشف حجاب 
اقدام کرده اند

نجفی، عضو شورای شهر 
تهران با ارائه آمار 7۰ هزار 

نفری از کودکان کار و خیابان 
در تهران، گفته حضور آنها 

در خیابان ها مشکلاتی برای 
شهروندان ایجاد می کند


